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LJOSLAND VEST VELFORENING 

Org.nr. 912 655 830 

 

 

LJOSLAND 1041 

 

Møte: 13.08.2024, kl.18:00 – 20:00    

Sted: Teams    

  

Til stede             

Ingvar Grannes (IG) 

Leif Sørensen (LS)  

Torfinn Omdal (TO) 

Wiggo Nilsen (WN) 

Paal Kristensen (PK)  

Ikke til stede: 

Trine Helle (TH) vara 

I tillegg møtte: 

 

  

469 48 496 

959 89 690 

911 59 268 

480 25 244 

415 17 402 

 

908 46 137 

 

 

ingvar.grannes@skfas.no 

leif@revisjonsor.no 

torfinnomdal@gmail.com 

nilwiggo@start.no 

paalkri@icloud.com 

 

trine.helle@icloud.com 

 

Referat sendes: 

- møtedeltakerne 

 - www.ljoslandinfo.no  

 

Nr. Sak Ansvarlig Frist 

20-24 Referat fra møte den 25.04.2024 
 
Godkjent og legges ut på www.ljoslandsinfo.no 
 

PK  

21-24 Økonomioversikt     

a. Kontingentstatus 

 Ca. 32.000,- utestående hos medlemmer som ikke 

har betalt. Disse ringes opp av styret med 

oppfordring om å betale. 

 

b. Løypekjøring 

 Tilskudd løypekjøring fra kommune ikke kommet inn på 

vår konto pt.  

 

c. Andre inntekter/utgifter 

LS  

mailto:ingvar.grannes@skfas.no
mailto:leif@revisjonsor.no
mailto:torfinnomdal@gmail.com
mailto:nilwiggo@start.no
mailto:paalkri@icloud.com
mailto:trine.helle@icloud.com


Side 2 av 3 

 

Internal 

 IG har vært i kontrakt med firma som bygger hytter ift 

nye og solgte. Samt regning for brøyting 23/24-

sesongen. 

 Tilskudd Rødekors kr. 10.000,- utbetales. 

 

d. Avsetninger 

 Styret bestemte at det avsettes 100.000,- til fond 

vedlikehold av tråkkemaskin jf årsmøte 2023. 

 

LVV har sunn økonomi pt. 

 

22-24 Erfaring brøyting, app mv      

Informasjonsmail vedr. brøyteappen sendes ut før neste 

vintersesong slik som i fjor. 

WN 

 

 

 

23-24 Veivedlikehold      

a. Reparasjon av skader 

 TO har befart alle veger ift skader også ift fibergrøfter. 

Ingen betydelige skader etter fiberlegging som trenger 

reparasjoner pr. nå. Noen hull må nok tas. 

 TO og PK tar en befaring med Ljosland service lørdag 

7/9 ift reparasjoner og videre bestilling av disse.  

 PK kjøper inn merkespray. 

 

b. Grøfterens/kantklipp 

 Vurderes etter befaring 7/9. Utsettes om mulig til våren 

2025. Noen plasser ligger fiber grunt og synlig i 

grøftene, disse må hytteeiere selv sikre før klipp/rensk. 

Vi må gi ut info om dette. 

 

c. Annet 

 Styret har egen dugnad ift rydding av trær mv langs 

vegene/siktsoner 5/10. 

 

TO 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

24-24 Info som gjelder skisenteret 
 

 LS informerte kort. 
 

 

LS 

 

25-24 Informasjon løypeutvalget/løypekjøring 
 

 TO orienterte om planlagte tiltak i løypene og planer 
om etablering av sommeraktiviteter. Det blir gitt info om 
utvalgets arbeid på årsmøtet 5/10 av Tor Einar. 

 
 

TO  

26-24 Varsel om regulering/utbygging Ørnefjell 
 

 IG har vært i kontakt med kommunen og bedt om møte 
vedr. rekkefølgekrav mv. Ikke fått svar. 

IG  
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27-24 Annet 
 Bestille ekstra skilt om oppfordring til VIPPS betaling ift 

bruk av parkering og bruk av skiløyper ved innganger 

til løypa og på dagsturhyttene. 

 

 Finnes det muligheter for et “drosjetilbud” på Ljosland 
ved for eksempel tilstellinger på skisenteret? IG har 
bedt skisenter og Ljoslands stova om å finne løsning. 
 

 Inntekter VIPPS parkering og ved ca 9.000,- til 
sammen. Få med i senere info om at alle medlemmer 
oppfordres til å bidra. 

 

 

PK 

 

 

IG 

 

WN 

 

28-24 Årsmøte 2024 
 

 Innkalling med regnskap sendes ut senest 20.9 til 
medlemmene. 

 Styremøte 14.9. 
 IG bestiller lokale på skisenter og avtaler tidspunkt 
 IG kontakter valgkomiteen. WN og IG er på valg. 

 

  

29-24 Neste styremøte 
 
Lørdag 14.9 kl. 16:00 hos Torfinn på Høydepunktet. PK på 
Teams. IG sender innkalling.  
Saker: 

• Forberede Årsmøte 2024 
 

 

Alle 

 

 


